
ПРОТОКОЛ № 14

засідання постійної комісії Кіровоградської обласної ради
з питань економічного розвитку, будівництва та інфраструктури

Склад комісії 7 осіб від 03 жовтня 2023 року

ВІДЕОКОНФЕРЕНЦІЯ
Присутні:
Голова постійної комісії: Скічко Ю.О.
Члени постійної комісії: Ківерник В.А., Кушнір Ю.Ю.,  Цапюк О.Г., 

Шаповалов В.В.
Відсутні: Матвієнко В.В., Міщенко В.П.

(у  зв'язку  із  технічними проблемами Шаповалов Владислав  Володимирович з
початку засідання участі у ньому не брав, а приєднався пізніше).

Запрошені:
СЕМЕНЮК
Юрій Анатолійович

– перший заступник голови Кіровоградської 
обласної ради 

ТОПЧІЙ 
Павло Сергійович

– керуючий справами виконавчого апарату 
Кіровоградської обласної ради

БОЧАРНІКОВ 
Сергій Борисович

– начальник відділу ювенальної превенції 
управління превентивної діяльності Головного 
управління Національної поліції в 
Кіровоградській області

ДОВЖУК 
Ольга Василівна

– директор департаменту житлово-комунального 
господарства та паливно-енергетичного 
комплексу Кіровоградської обласної державної 
адміністрації

КАЛЬЧЕНКО 
Валерій Михайлович

– депутат Кіровоградської обласної ради, радник 
голови обласної ради

КОВАЛЕНКО
Сергій Петрович

– голова постійної комісії Кіровоградської обласної
ради з питань бюджету, фінансів та інвестицій

КОНДРАТЮК 
Володимир Віталійович

– директор департаменту інфраструктури 
Кіровоградської обласної державної адміністрації

РИБАЛКО 
Ірина Анатоліївна

– в.о. начальника відділення Державної 
спеціалізованої фінансової установи «Державний 
фонд сприяння молодіжному житловому 
будівництву» «Кіровоградське регіональне 
управління»
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ПОРЯДОК ДЕННИЙ

1.  Звернення депутатів Кіровоградської обласної ради восьмого скликання до
Кабінету  Міністрів  України  стосовно  затримки  вирішення  питань  щодо
виведення із глибокої кризи ДП «СхідГЗК» та збереження і розвитку атомно-
промислового комплексу України.

Інформує: Кальченко Валерій Михайлович –  депутат Кіровоградської
обласної ради

2.  Про створення безпечного освітнього середовища для дітей, удосконалення
партнерства та комунікації поліції, закладів освіти, громади та батьківського
врядування. Подальший розвиток проєкту «Вихователь безпеки».

Інформує: Бочарніков Сергій Борисович – начальник відділу ювенальної
превенції  управління  превентивної  діяльності  Головного  управління
Національної поліції в Кіровоградській області

3.  Про  стан  підготовки  об’єктів  житлово-комунального  господарства  та
соціальної  сфери  області  до  роботи  в  осінньо-зимовий  період  2023/2024
року.

Інформує: Довжук  Ольга  Василівна  –  директор  департаменту
житлово-комунального  господарства  та  паливно-енергетичного  комплексу
Кіровоградської обласної державної адміністрації

4.  Про  затвердження  обласної   програми   забезпечення  молоді  житлом  на
2023-2025 роки.

Інформує: Рибалко  Ірина  Анатоліївна –  в.о.  начальника  відділення
Державної  спеціалізованої  фінансової  установи «Державний  фонд  сприяння
молодіжному  житловому  будівництву»  «Кіровоградське  регіональне
управління»

5.  Про розвиток аеропортової інфраструктури у м. Кропивницькому.
Інформує: Кондратюк Володимир Віталійович – директор департаменту

інфраструктури Кіровоградської обласної державної адміністрації

Результати  голосування  за  порядок  денний:  “За”  –  одноголосно. (у
зв'язку із технічним збоєм, результативне голосування за порядок денний було
повторно  проведено  у  ході  обговорення  питань,  що  внесені  на  розгляд
постійної комісії, після усунення технічних неполадок)
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1. Про  Звернення  депутатів  Кіровоградської  обласної  ради  восьмого
скликання до Кабінету Міністрів України стосовно затримки вирішення
питань щодо виведення із глибокої кризи ДП «СхідГЗК» та збереження і
розвитку атомно-промислового комплексу України.

Слухали: Інформацію  Кальченка  Валерія  Михайловича –  депутата
Кіровоградської  обласної  ради  про  Звернення  депутатів  Кіровоградської
обласної  ради  восьмого  скликання  до  Кабінету  Міністрів  України  стосовно
затримки вирішення питань щодо виведення із глибокої кризи ДП «СхідГЗК»
та збереження і розвитку атомно-промислового комплексу України.

Брали участь в обговоренні  : Скічко Ю.О.
За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування пропозицію:
«Погодити  проєкт  рішення  «Звернення  депутатів  Кіровоградської

обласної  ради  восьмого  скликання  до  Кабінету  Міністрів  України  стосовно
затримки вирішення питань щодо виведення із глибокої кризи ДП «СхідГЗК»
та  збереження  і  розвитку  атомно-промислового  комплексу  України»  та
рекомендувати на затвердження обласної ради».

Результати голосування: “За” – одноголосно.

Прийнято висновки: № 72 (додаються) 

2. Про  забезпечення  поліцейської  присутності,  подальший  розвиток
проєкту  “Поліцейський  офіцер  громади”  та  побудову  сучасних
поліцейських  станцій  та  центрів  безпеки  спільно  з  територіальними
громадами.

Слухали: Інформацію  Бочарнікова  Сергія  Борисовича  –  начальника
відділу  ювенальної  превенції  управління  превентивної  діяльності  Головного
управління  Національної  поліції  в  Кіровоградській  області  про  створення
безпечного  освітнього  середовища  для  дітей,  удосконалення  партнерства  та
комунікації  поліції,  закладів  освіти,  громади  та  батьківського  врядування.
Подальший розвиток проєкту «Вихователь безпеки».

Брали участь в обговоренні  : Скічко Ю.О.
За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування пропозицію:
«1. Рекомендувати  Кіровоградській  обласній  раді  при  розгляді  на

пленарному  засіданні  ради  питання  «Про  створення  безпечного  освітнього
середовища  для  дітей,  удосконалення  партнерства  та  комунікації  поліції,
закладів  освіти,  громади  та  батьківського  врядування.  Подальший  розвиток
проєкту  «Вихователь  безпеки»  частину  4  проєкту  рішення  обласної  ради
викласти  у  наступній  редакції  «4. Контроль  за  виконаням  цього  рішення
покласти на постійну комісію обласної ради з питань освіти, науки, культури,
туризму, спорту, у справах сім'ї, молодіжної політики».
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2. Погодити  проєкт  рішення  «Про  створення  безпечного  освітнього
середовища  для  дітей,  удосконалення  партнерства  та  комунікації  поліції,
закладів  освіти,  громади  та  батьківського  врядування.  Подальший  розвиток
проєкту «Вихователь безпеки» із врахуванням рекомендації постійної комісії».

Результати голосування: “За” – одноголосно.
Прийнято висновки: № 73 (додаються) 

3. Про  стан  підготовки  об’єктів  житлово-комунального  господарства  та
соціальної  сфери  області  до  роботи  в  осінньо-зимовий  період
2023/2024 року.

Слухали: Інформацію  Довжук  Ольги  Василівни  –  директора
департаменту житлово-комунального  господарства  та  паливно-енергетичного
комплексу  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  про  стан
підготовки об’єктів житлово-комунального господарства  та соціальної  сфери
області до роботи в осінньо-зимовий період 2023/2024 року.

Брали участь в обговоренні  : Скічко Ю.О., Ківерник В.А.
За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування пропозицію:
«Погодити  проєкт  рішення  «Про  стан  підготовки  об’єктів  житлово-

комунального господарства та соціальної сфери області до роботи в осінньо-
зимовий період 2023/2024 року» та рекомендувати на затвердження обласної
ради».

Результати голосування: “За” – одноголосно.

Прийнято висновки: № 74 (додаються) 

4. Про затвердження обласної  програми забезпечення молоді  житлом на
2023-2025 роки.

Слухали: Інформацію  Рибалко  Ірини  Анатоліївни  –  в.о. начальника
відділення Державної  спеціалізованої  фінансової  установи «Державний фонд
сприяння молодіжному житловому будівництву» «Кіровоградське регіональне
управління» про затвердження обласної програми забезпечення молоді житлом
на 2023-2025 роки.

Брали участь в обговоренні  : Скічко Ю.О., Коваленко С.П.
За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування пропозицію:
«1. Рекомендувати  Кіровоградській  обласній  раді  при  розгляді  на

пленарному  засіданні  ради  питання  «Про  затвердження  обласної  програми
забезпечення молоді житлом на 2023-2025 роки»:

- доповнити проєкт рішення обласної ради частиною наступного змісту:
«Зняти  з  контролю  рішення  Кіровоградської  обласної  ради  від  22 грудня
2017 року № 410 «Про затвердження обласної програми забезпечення молоді
житлом на 2018-2022 роки» та від 14 червня 2019 року № 656 «Про внесення
змін до обласної програми забезпечення молоді житлом на 2018-2022 роки»;
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- контроль за виконанням цього рішення покласти на постійну комісію
обласної ради з питань економічного розвитку, будівництва та інфраструктури.

2. Погодити  проєкт  рішення  «затвердження  обласної  програми
забезпечення молоді житлом на 2023-2025 роки» із врахуванням рекомендацій
постійної комісії».

Результати голосування: “За” – одноголосно.

Прийнято висновки: № 75 (додаються) 

(До  участі  у  роботі  засідання  постійної  комісії  долучився  Шаповалов
Владислав Володимирович).

5. Про розвиток аеропортової інфраструктури у м. Кропивницькому.
Слухали: Інформацію  Кондратюка  Володимира  Віталійовича  –

директора  департаменту інфраструктури Кіровоградської обласної державної
адміністрації  про  лист Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації  від
27 вересня  2023 року  № 01-17/328/0.1  «Про  розвиток  аеропортової
інфраструктури у м. Кропивницькому».

Брали участь в обговоренні  : Скічко Ю.О., Коваленко С.П.
Коваленко  С.П.  висловився  стосовно  необхідності  Кіровоградській

обласній  військовій  адміністрації  визначити  структурний  підрозділ
Кіровоградської  обласної  військової  адміністрації,  що  забезпечуватиме
галузеву політику підприємства (управління діяльністю) тощо. Зокрема на його
думку  це  ймовірніше  буде   департамент  інфраструктури  Кіровоградської
обласної державної адміністрації.

За  підсумками  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування пропозицію:

«Рекомендувати  Кіровоградській  обласній  військовій  адміністрації
розглянути питання щодо визначення структурного підрозділу Кіровоградської
обласної  військової  адміністрації,  що  забезпечуватиме  галузеву  політику
підприємства (управління діяльністю)».

Результати голосування: “За” – 4;

     “Утримався” – 1 (Цапюк О.Г.).

Прийнято висновки: № 76 (додаються) 

Голова постійної комісії Юрій СКІЧКО

Секретар комісії Владислав ШАПОВАЛОВ


